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Abstract (en)
[origin: WO7900558A1] Each compartment (3, 4) is delimited by five side walls securely fastened to each other (4, 5, 6, 7, 8; 10, 11, 12, 13, 14).
Each pair of parallel side walls (5, 6; 13, 14) is elongated and form a guiding element for the relative displacement of the compartments, and also
close the openings of the two compartments. Each compartment may be subdivided into further compartments by walls (15, 16). This cupboard is
used for storing current use articles and preferably for setting objects vertically in one compartment and horizontally in the other.

Abstract (fr)
Chacune des chambres (3, 4) est limitee par cinq parois laterales solidement fixees entre elles (4, 5, 6, 7, 8; 10, 11, 12, 13, 14). Chaque paire de
parois laterales paralleles (5, 6; 13, 14) des chambres sont allongees et forment, d'une part, un guide pour le deplacement relatif des chambres
l'une par rapport a l'autre et servent, d'autre part, a fermer les ouvertures des deux chambres. Chacune des chambres peut etre separee en
compartiments par des cloisons (15, 16). Ce meuble sert au depot d'objets d'usage courant, de preference au rangement, dans une chambre, des
objets en position verticale et dans l'autre des objets en position horizontale.
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